
Zápis ze zasedání zastupitelstva Obce Rasošky č. 18 ze dne 9. 6. 2020 

č.j.:  OUR/81/2020                                                                                                   sp.zn. 101.2.1   A10 

 

Místo konání:  Obecní úřad Rasošky  

 

Začátek jednání: 18:07 hod 

Konec jednání:  19:50 hod 

 

Přítomni: Oldřich Rezek, Ing. Pavel Pouznar, Ing. Věra Voslařová, Miloš Exnar,  

                Vladimír Fišar, Ing Martina Krystová, Ing. Bc. Luboš Rejl přišel později.  

                  

Omluveni: 

 

Pořad jednání: 

1. Počet přítomných:  6+1 - zastupitelstvo je usnášeníschopné  

2. Zapisovatel: Marie Kučerová 

   Ověřovatelé: Miloš Exnar, Ing. Věra Voslařová 

 

3. Program:  

 
1. Schválení programu zasedání 

2. Zvolení zapisovatele a ověřovatelů zápisu ze zasedání  

3. Kontrola usnesení  

4. Smlouva o dotaci KHK – podpora prodejny 

5. Smlouva o dotaci KHK – osvětlení nová ulice 

6. Smlouva o spádovosti MŠ – Nový Ples 

7. Smlouva o spádovosti MŠ - Vlkov 

8. Schválení záměru pachtu pozemků  

9. Schválení účetní závěrky obce 2019 

10. Schválení závěrečného účtu obce 2019 

11. Schválení pohřebního řádu obce 

12. Schválení dodatku č.1 smlouvy o dílo – rekonstrukce OÚ 

13. Výběr dodavatele – střecha Kampelička 

14. Pověření starosty podpisem smlouvy o dílo – Kampelička 

15. Žádost o změnu nájmu-pachtu – Obecnice 

16. Žádost zahrádkářů Rasošky 

17. Výpověď nájmu Sport Klub 

18. Záměr pronájmu Sport klubu 

19. Různé - diskuze 

 

1. Schválení programu. Starosta obce zahájil zasedání, uvítal přítomné, zhodnotil, že je přítomno šest 

zastupitelů, Ing. Bc. Luboš Rejl přijde později, zastupitelstvo je tedy usnášení schopné. Přednesl návrh 

programu jednání a ten byl schválen. 

 



2. Volba zapisovatele a ověřovatelů. Zapisovatelkou byla navržena Marie Kučerová, jako ověřovatelé 

Miloš Exnar a Ing. Věra Voslařová. Schváleno.  

 

3. Kontrola usnesení. Zadané úkoly nebyly.  

 

4. Smlouva o dotaci od Královéhradeckého kraje s názvem „Podpora provozu prodejen na venkově“ na 

Kč 30.000. Smlouva byla schválena.  

 

5. Smlouva o dotaci od Královéhradeckého kraje pod názvem „Technická vybavenost pro 

výstavbu rodinných domů v Rasoškách“ na veřejné osvětlení v nové ulici za školou ve výši 

Kč 292.000. Smlouva byla schválena.  

 

6. Smlouva o spádovosti MŠ Rasošky s obcí Nový Ples. Smlouva byla schválena. 

 

7. Smlouva o spádovosti MŠ Rasošky s obcí Vlkov. Smlouva byla schválena. 

 

8. Schválení záměru pachtu zemědělských pozemků. Starosta obce informoval, že stávající 

smlouva se ZoD Rasošky na konci roku končí, proto se musí zveřejnit nový záměr pachtu. 

Znění záměru pachtu bylo schváleno.           

 

9. Schválení účetní závěrky obce za rok 2019. Starosta obce se zeptal, zda má někdo nějaký dotaz a 

potom přednesl návrh usnesení: Zastupitelstvo obce schvaluje účetní závěrku za rok 2019 v rozsahu 

finančních výkazů: Rozvahy, výkazu zisku a ztráty a přílohy, s hospodářským výsledkem obce 

4,985.229,81 Kč. Po schválení usnesení zastupitelé vyplnili a podepsali protokol o schválení. 

 

10. Schválení závěrečného účtu obce a školy za rok 2019. Starosta obce se zeptal, zda má někdo nějaký 

dotaz a potom přednesl návrh usnesení: Zastupitelstvo obce schvaluje závěrečný účet obce Rasošky 

za rok 2019 a vyjadřuje souhlas s celoročním hospodařením, a to bez výhrad.  

 

11. Schválení pohřebního řádu obce. Starosta obce informoval, že v souvislosti se změnou 

legislativy byl vypracován nový pohřební řád obce. Ing. Pavel Pouznar k tomu dodal, že se 

úřad snažil, aby byl řád co nejjednodušší a nejsrozumitelnější. V průběhu diskuze se dostavil 

Ing. Bc. Luboš Rejl. Pohřební řád byl schválen.  

 

12. Schválení dodatku č. 1 smlouvy – rekonstrukce OÚ. Stavební firma Stránský Černý 

předložila návrh dodatku, ve kterém jsou promítnuty 4 změny v projektu rekonstrukce. 

Výsledkem je snížení ceny na 4, 445.058 Kč vč. DPH. Dodatek byl schválen. 

 

13. Výběr dodavatele na opravu střechy Kampeličky. Starosta obce informoval, že byly 

osloveny 4 dodavatelé, dva se odhlásili, jeden nereagoval vůbec. Obec obdržela pouze jednu 

nabídku od Tomáše Padevěta ze Dvora Králové s cenou 301.135 Kč vč. DPH. Výběr 

dodavatele byl schválen.  

 

14. Pověření starosty podpisem smlouvy. Starosta obce požádal zastupitele o pověření pro 

podpis smlouvy s vybraným dodavatelem Tomášem Padevětem na opravu střechy 

Kampeličky. Schváleno.  

 

15. Žádost o změnu nájmu – pachtu Obecnice. Nájemce rybníku Obecnice požádal o snížení 

nájmu ze 4.000 Kč na 1.000 Kč z důvodu, že vlivem sucha není téměř žádná voda a proto 

nemůže naplnit svůj záměr – chov ryb a pořádání rybářských závodů. Dále žádal obec o 



finanční příspěvek na nový plot kolem rybníka. Starosta obce k tomu uvedl, že obec si cení 

údržby prostor kolem rybníka, ale ne všechen v současné době oplocený pozemek je ve 

vlastnictví obce. Rozvinula se diskuze, ze které vyplynul návrh usnesení: Nájemci rybníku 

Obecnice se sníží nájemné na 1.000 Kč ročně, finanční příspěvek na oplocení se neposkytne, 

starosta obce je pověřen podpisem dodatku smlouvy o nájmu-pachtu. Usnesení bylo 

schváleno.  

 

16. Žádost zahrádkářů Rasošky o finanční příspěvek. Starosta obce přečetl žádost zahrádkářů 

včetně rozpisu požadovaných položek, k tomu dodal, že je rád, že se základna spolku rozšířila 

a omladila. Poděkoval jim za vyklizení kuchyňky v přízemí a slíbil, že nová bude větší a 

vybavenější, tak aby sloužila především pro účel úřadu a organizacím. K žádosti samé uvedl, 

že požadovaný párty stan zakoupí obec, aby byl na půjčování pro všechny organizace v obci. 

Výčepní sestavu, gril, mikrofon a kombo si mohou na plánovanou akci vypůjčit. Rozvinula 

se rozsáhlá diskuze. Zástupcům zahrádkářů bylo na místěn řečeno, že si o dotaci mohou 

požádat v rámci sestavování rozpočtu na rok 2021, stejně jako ostatní organizace.  

 

17. Starosta obce oznámil, že nájemce bufetu ve Sport klubu podal výpověď s termínem 

ukončení činnosti k 31. 8. 2020. Zastupitelé vzali výpověď na vědomí.  

 

18. Záměr nájmu bufetu ve Sport Klubu. Starosta obce přečetl návrhu záměru pronájmu bufetu, 

po krátké diskuzi byl stanoven termín předložení nabídek do 30. 6. 2020 s tím, že se 

zastupitelé sejdou ještě v červenci tak, aby mohl být vybrán nový nájemce. Záměr byl 

schválen.  

 

19. Starosta obce pověřil kontrolní výbor provedením mimořádné inventury ve Sport klubu, 

termín se upřesní.  

 

20. Rozpočtové opatření č. 5/2020. Starosta obce přečetl návrh rozpočtového opatření, v příjmu 

jsou zahrnuty přidělené dotace v celkové výši 322.000 Kč. Ve výdajích je podpora prodejny 

potravin, odvoz odpadu od hřiště, kácení a prořez lip u hřbitova, navýšení rozpočtu na opravu 

střechy kampeličky a nákup párty stanu. Celkové navýšení výdajů činí 260.000 Kč. 

Rozpočtové opatření bylo schváleno.  

 

21. Různé: 

a) Starosta obce poděkoval všem, kteří se podíleli na stěhování obecního úřadu a knihovny, 

SDH Rasošky za dozor při pálení roští místo Čarodějnic a ZO Zahrádkářů Rasošky za 

uspořádání přednášky.  

 

b) Starosta obce informoval, že příští zasedání zastupitelstva bude v úterý 21. 7. 2020 v 18:00 

hodin.    

 

DISKUZE: 

a) Ing. Věra Voslařová informovala o plánovaných kulturních akcích 26. června kino „Ženská 

na vrcholu“, 15. srpna zájezd do ZOO Jihlava a v září úklid obce v rámci celorepublikové 

akce „Ukliďme Česko“. Požádala starostu o zajištění kontejneru na odpad.   

 

b) Ing. Věra Voslařová  předložila plán kontrol na rok 2020 prováděné finančním výborem. 

Zastupitelé vzali plán kontrol na vědomí.   

 



c) Pan Miroslav Slezák znovu požádal o vyřešení situace s parkování aut na chodnících. 

Chodník je určen pro chodce, ale před mnoha domy parkují auta tak, že chodec musí auto 

obejít a tím vstoupit do vozovky. Zveřejněním žádosti ve zpravodaji se situace nezlepšila.  

  Po krátké diskuzi se zastupitelé dohodli, že se opět uveřejní článek ve zpravodaji, napíše se 

upozorňující dopis občanům, kteří způsob parkování porušují a pokud i pak nedojde 

k nápravě, bude se celá věc řešit i s policií.  

 

d) Paní Simona Kellerová popsala situaci na hřbitově a požádala, aby zahrádkáři mohli 

upravovat zeleň – plet cestičky na hřbitově bez použití chemie. Zastupitelé po krátké diskuzi 

souhlasili.   

 

e) Paní Simona Kellerová požádala o opravu pumpy na hřbitově.  

 

f) Pan Petr Pilař a Jakub Drbohlav předali zastupitelům cenový návrh prvků na workoutové 

hřiště. Práci by provedli sami, v ceně nejsou zemní práce. Starosta obce informoval, že se 

plánuje renovace celého dětského hřiště u parčíku.  

 

 

Další diskuze nebyla, a proto starosta obce poděkoval přítomným za účast a ukončil zasedání. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

    Usnesení č. 18 ze zasedání zastupitelstva obce Rasošky ze dne 9. 6. 2020 

 

1. Zastupitelstvo obce Rasošky schvaluje: 

 

1. Program jednání: 

                Pro – 6, proti – 0, zdržel se – 0.  

2. Zapisovatele a ověřovatelé: 

                Pro – 6, proti – 0, zdržel se – 0. 

3. Smlouvu o dotaci od Královéhradeckého kraje „Podpora provozu prodejen na venkově“: 

                Pro – 6, proti – 0, zdržel se – 0. 

4.  Smlouvu o dotaci od Královéhradeckého kraje „Technická vybavenost pro výstavbu rodinných domů 

v Rasoškách“ na veřejné osvětlení v nové ulici za ZŠ: 

                Pro – 6, proti – 0, zdržel se – 0. 

 

5. Smlouvu o spádovosti MŠ Rasošky s obcí Nový Ples na období 2020/2021: 

                Pro – 6, proti – 0, zdržel se – 0. 

 

6. Smlouva o spádovosti MŠ Rasošky s obcí Vlkov na období 2020/2021: 

                Pro – 6, proti – 0, zdržel se – 0. 

7. Záměr pachtu zemědělských pozemků obce: 

                Pro: 6, Proti: 0, Zdržel se: 0 

8. Zastupitelstvo obce schvaluje účetní závěrku za rok 2019 v rozsahu finančních výkazů: Rozvahy, 

výkazu zisku a ztráty a přílohy: 

                Pro – 6, proti – 0, zdržel se – 0. 

 

9. Zastupitelstvo obce schvaluje závěrečný účet obce Rasošky za rok 2019 a vyjadřuje souhlas 

s celoročním hospodařením, a to bez výhrad.  

                Pro – 6, proti – 0, zdržel se – 0. 

10. Pohřební řád obce Rasošky: 

                Pro – 7, proti – 0, zdržel se – 0. 

11. Dodatek č. 1 ke smlouvě o dílo – Stavební firma Stránský Černý, s.r.o.: 

                Pro – 7, proti – 0, zdržel se – 0. 

12. Výběr dodavatele na opravu střechy Kampeličky – Tomáš Padevěd, Dvůr Králové nad Labem: 

                Pro – 7, proti – 0, zdržel se – 0. 

13. Pověření starosty obce podpisem smlouvy o dílo – Tomáš Padevěd, Dvůr Králové nad Labem: 

                Pro – 7, proti – 0, zdržel se – 0. 



14. Změnu ceny nájmu rybníka Obecnice na 1.000 Kč a pověření starosty podpisem dodatku č. 1 ke 

smlouvě o nájmu: 

               Pro – 6, proti – 0, zdržel se – 1 Rejl. 

15. Záměr pachtu-nájmu bufetu ve Sport klubu Rasošky: 

              Pro – 7, proti – 0, zdržel se – 0. 

16. Rozpočtové opatření č. 5/2020: 

            Pro – 7, proti – 0, zdržel se – 0. 

 

II. Zastupitelstvo obce neschvaluje: 

 

 

III. Zastupitelstvo obce bere na vědomí: 

1. Výpověď z nájmu bufetu ve Sport klubu Rasošky. 

2. Plán kontrol v roce 2020 – Finanční výbor.  

 

 

 

IV. Zastupitelstvo obce ukládá:  

 

 

 

 

Starosta obce Rasošky: Oldřich Rezek   ………………………. 

 

Ověřovatelé: Miloš Exnar   …………………………. 

 

                      Ing. Věra Voslařová   …………………………….. 

 

 

Zápis byl vyhotoven v obci Rasošky dne 10. 6. 2020 

 

Zapsala: Marie Kučerová   ………………….. 

 


